
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

        Θεσσαλονίκη, 18/12/2024 
 

Του: Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
  Τον κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 
 
ΘΕΜΑ: «Ελλείψεις στην υποδομή και στον εξοπλισμό της Δικαστικής 

Αστυνομίας» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Πολλά μέλη της Δικαστικής Αστυνομίας διαμαρτύρονται για την αδυναμία της 
υπηρεσίας τους να τους εφοδιάσει με κατάλληλο εξοπλισμό, απαραίτητο για την 
εκτέλεση των αρμοδιοτήτων τους, όπως είναι η ευταξία και η φύλαξη των δικαστικών 
υπηρεσιών, επίδοση δικογράφων και διαδικαστικών εγγράφων 
συμπεριλαμβανομένων και ενταλμάτων σύλληψης, ανίχνευση και διαλεύκανση 
εγκλημάτων, καθώς και ταυτότητας των εγκληματιών, συγκέντρωση αποδεικτικών 
στοιχείων και τέλος υποβοήθηση του ανακριτικού έργου. Καθίσταται σαφές ότι ο 
νεοσυσταθείς θεσμός επωμίζεται ένα κομμάτι αρμοδιοτήτων που μέχρι σήμερα 
διεκπεραίωνε σχεδόν αποκλειστικά η ΕΛ.ΑΣ. Υπό το πρίσμα αυτό, είναι λογικό ένας 
δικαστικός αστυνόμος που δε φέρει προσωπικό εξοπλισμό, όπως χειροπέδες, γκλοπ, 
τέιζερ και ασύρματο πομποδέκτη να μην είναι αποτελεσματικός ως προς το εύρος των 
καθηκόντων του. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Σε ποιες ενέργειες διατίθεσθε να προβείτε, προκειμένου να θωρακίσετε την ταυτότητα 
και την αποτελεσματικότητα της Δικαστικής Αστυνομίας σε επιχειρησιακό επίπεδο; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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